

樂助隨緣

DONATION FORM



捐款港幣100元或以上，可獲發收據作豁免繳稅之用。

A tax deductible receipt will be issued for donations of HK\$100 or above.

我/本公司*樂意捐出

I/My company* would like to make a donation

HK\$100 HK\$300 HK\$500

_____ (其他捐款金額 Other donation amount)

支持政府註冊慈善團體「書送快樂」推動借書、看書、送書的綠色閱讀文化。

in support of government registered charitable organisation Read-Cycling for promoting green reading culture.

捐款人姓名

Donor Name :

捐款收據人姓名 (如有不同)

Name on the donation receipt (If different):

捐款收據寄往

Mailing address:

*請刪去不適用者。

Please delete where inappropriate.

捐款方法

Donation Method

1. 支票 By Cheque

支票號碼 Cheque No. : _____ 金額 Amount : _____

劃線支票抬頭請寫「書送快樂有限公司」，並將支票連同此表格寄回：書送快樂有限公司 — 香港上環文咸東街111號MW Tower 15樓

You may make the crossed cheque payable to "Read-Cycling Company Ltd".

Please send the cheque with the donation form to : Read-Cycling Company Ltd, 15/F, MW Tower, 111 Bonham Strand, Sheung Wan, HK

2. 銀行轉賬 Direct Bank-in

請將捐款存入渣打銀行戶口 447-0-689416-5

如欲取回捐款收據，請將存款收據正本連同此表格寄回：書送快樂有限公司 — 香港上環文咸東街111號MW Tower 15樓

You may choose to deposit the donation through our Standard Chartered Bank Account 447-0-689416-5. Please send the bank slip with the donation form to : Read-Cycling Company Ltd, 15/F, MW Tower, 111 Bonham Strand, Sheung Wan, HK

3. Paypal

透過「PayPal」捐贈善款。請留意：PayPal會從善款扣減約2.74%作為手續費。假若你PayPal帳戶並未設訂郵寄地址，敬請加上。謝謝！

Directly transfer the donation via Paypal. Please note that PayPal will charge us a handling fee of 2.74% approximate from the donated amount. In case you have not set your billing address with PayPal yet, please add so that we could issue official receipts for eligible donations. Thank you!



enquiry@read-cycling.org